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Mötesprotokoll, pilgrimsprojektet Kungslena-Hjo 
 

Mötet öppnades av Anita Tilander som började med att läsa upp LAG-rådets beslut om att 

tillstyrka projektet. 

 

Genomgång och fastställande av dagordning. 

 

Anita informerade om att stolpar, bänkar, bord och skyltar är beställt och under framtagning. 

Vad gäller märkena skall de beställas men vi behöver titta på hur många klistermärken vi 

behöver beställa. Klistermärken används inom tättbebyggd område där vi inte kan slå ner 

stolpar.  

 

Kort presentation av delsträckorna av respektive kontaktperson. 

 

Diskussion kring utformning av ledens uppmärkning samt pilgrimspassets stämplar till 

respektive kyrka / församlingslokal. 

 

Diskussion angående avståndsmarkering på leden. 

 

Anita Tilander gjorde ett  påpekande angående betydelsen av påskrivna nyttjanderättsavtal 

med samtliga markägare. 

 

Anita Tilander informerade om projektets kommande hemsida och den blogg som kopplats 

dit. För att öka skrivandet på bloggen beslutades om att en person per arbetsgrupp ska ges 

möjlighet att göra inlägg på bloggen. Följande personer utsågs till kontaktpersoner för 

projektets blogg: 

Hans-Erik Vendelson 

Lars Falkroth 

Sofia Torstenson 

Berit Johansson 

Niklas Ingvar-Nilsson 

 

Vidare beslutades att Yngve Larsson tar över som kontaktperson för delsträckan Klämmesbo-

Hjo istället för Berit Johansson. 

 

Vidare utsågs följande webgrupp för test av projektets hemsida: 

Hans-Erik Vendelson 

Sofia Torstensson 

Lars Falkroth 

Anita Tilander 

 

Anita Tilander informerade kort om projektets deltagande på LEADER-mässan i Hjo den 15:e 

mars. Projektet kommer att representeras av Anita Tilander samt Thore Thorsén. 

 

Ann-Mari Svensson informerade om projektets studieresa till Vadstena den 26:e mars och 

anmälan för busstransport togs upp. Sista anmälningsdag är den 18 mars. Anmälan till Anita 

Tilander. Vidare informerades om kommande inspirationsträff på Lindängens äldreboende, 



Ekedalen, den 30:e mars. Frauke Franke kommer då att berätta om och visa bilder från sin 

vandring till Santiago de Compostela sommaren 2010. 

 

Anita Tilander och Birgitta Andersson (SV) redogjorde för rutiner kring inköp av material till 

projektet/leden. 

 

Anita Tilander informerade om inbjudan från Hushållningssällskapet i Skaraborg den 29:e 

mars, gällandes samordning med andra pilgrimsprojekt. 

 

Nästa möte planeras till slutet av augusti, eller början av september. 

 

Mötets avslutande. 

 

 

Protokollförare, 

Lars Falkroth 


